
 

Zápis č. 6/2011 (68) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 20. 6. 2011 

 

Přítomni:   Ing. Bc. B. Chramcov, Ph.D., doc. Ing. M. Sysel, Ph.D., Ing. P. Navrátil, Ph.D., 
Ing. M. Matýsek, Ph.D., Ing. M. Navrátil, Ph.D., Ing. J. Vojtěšek, Ph.D., Ing. V. 
Gerlich, Bc. P. Sousedík (celkem 8 členů AS) 

Omluveni: Ing. D. Malaník, Bc. P. Peroutka 

Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Vladimír Vašek, CSc., doc. Mgr. Milan Adámek, Ph.D., 
RNDr. Jan Ostravský, CSc., prof. Ing. Roman Prokop, CSc., Ing. Tomáš Sysala, 
Ph.D., Monika Eliášová Krištofová, DiS. 

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů.  

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

3. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2011/2012 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika.  

4. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2011/2012 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská 
informatika. 

5. Projednání návrhu změny Směrnice FAI doplňující Studijní a zkušební řád UTB. 

6. Informace zástupce FAI ve Sněmu Rady vysokých škol. 

7. Různé. 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal všechny účastníky 
zasedání. 

 ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.  

Zápis je bez připomínek. 

Dr. Chramcov informoval o oficiálním znění Akreditační komise, týkající se udělení akreditace 
studijního oboru Informační technologie v administrativě. V tomto smyslu byla poopravena 
směrnice pro přijetí do tohoto oboru. 

Dr. Chramcov informoval o důležitých bodech ze zasedání AS UTB, která proběhla 3. 5. 2011 a 
7. 6. 2011: 

 Doc. Kozák vyjádřil zásadní nesouhlas se směrnicí rektora 11/2011. Směrnice bude 
novelizována k 1. 9. 2011. 

 AS UTB se souhlasně vyjádřil k záměru rektora jmenovat doc. Ing. Zdenku Prokopovou, CSc. 
prorektorkou pro pedagogickou činnost. 

 Byla uzavřena nová kolektivní smlouva.  
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 30. 5. 2011 byla slavnostně otevřena Univerzitní mateřská škola Qvočna a hlídací koutek 
Koala. 

 ÚOHS uložil UTB ve Zlíně pokutu 300 000,- Kč z důvodu nevypsání výběrového řízení 
na dodavatele elektrické energie.  

 Dále byla FÚ ve Zlíně uložena UTB ve Zlíně odvodová povinnost ve výši 261 487,- Kč 
v důsledku nesprávně stanovené výše DPH u smluv za využití datových přípojek na 
KMZ.  

 Do 21. 6. 2011 zpracuje FLKŘ návrh koncepce a perspektivy FLKŘ UTB ve Zlíně pro 
Akreditační komisi ČR. 

 Dočasný přechod u budovy U13 je předmětem jednání na Magistrátu města Zlína. 

 AS UTB schválil Studijní a zkušební řád UTB. 

 AS UTB schválil Dr. Perůtku členem LK AS UTB. 

ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

Děkan FAI informoval o tom, že závěry kontroly Akreditační komise DSP jsou pozitivní. FAI má 
prodlouženu akreditaci DSP o 8 let. Nedostatky se týkají velkého počtu studentů na školitele, 
malé aktivity v rámci mezinárodních vztahů a nízkou publikační úroveň (publikování 
především na konferencích). 

Děkan FAI dále informoval o tom, že je vyhlášen rozvojový program VŠ. 

Prod. Ostravský informoval o výsledcích 1. kola přijímacího řízení, které proběhlo ve dnech 8. a 
10. 6. 2011. Podmínky přijímacího řízení splnilo celkem 227 studentů (Zlín i Praha), dalších 258 
studentů splnilo podmínky pro přijetí bez písemné přijímací zkoušky. Dne 22. 6. 2011 budou 
známy výsledky maturit, předpokládá se, že část studentů maturitu nesložilo a proto prozatím 
ke studiu nebudou zapsáni. Vzhledem k tomu, že část studentů přijatých bez přijímací zkoušky 
se ke studiu nezapíše a část studentů nebude mít maturitní zkoušku, je nutné vypsat 2. kolo 
přijímacího řízení. 

Dr. Matýsek vznesl připomínku na prod. Ostravského týkající se rovnoměrného rozdělení výuky KS 
o sobotách a v Praze. Připomíná rozvrhářům, aby nebrali na vědomí požadavky vyučujících, 
které nejsou podepsané ředitelem příslušného ústavu. 

Dr. Chramcov vznesl dotaz týkající se plánované schůzky tajemníků SZZ. Tato schůzka proběhne 
24. 6. 011 a zúčastní se jí také tajemníci ústavů se svými připomínkami a návrhy. 

ad 3)  Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení pro 

akademický rok 2011/2012 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika. 

Prod. Ostravský představil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2011/2012 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika. Směrnice 
vychází z obdobného dokumentu schvalovaného v loňském roce. Směrné číslo do bakalářského 
studijního programu je 450. 30 míst je rezervováno pro nový obor Informační technologie 
v administrativě. V navržené směrnici dojde k úpravě termínů 2. kola výběrového řízení v Praze 
a k úpravě souvisejících termínů. Proběhla diskuse k bodu 1.4 týkající se možnosti zápisu pro 
studenty, kteří složí maturitu na podzim. Z bodu 1.4 bude vypuštěna poslední věta. Tento 
materiál bude projednáván na zasedání LK AS UTB dne 24. 6. 2011 v 10.00 hod.  
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ad 4) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení pro 

akademický rok 2011/2012 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská 

informatika.  

Druhé kolo přijímacího řízení bude vyhlášeno až na základě výsledků 1. kola. Směrnice se však 
připravuje už teď. Opět se vychází z obdobné směrnice z minulého roku. Proběhla diskuse 
týkající se kvality studentů v porovnání studentů FAI a studentů jiných VŠ, ze kterých studenti 
přicházejí do navazujících magisterských oborů. Návrh bude projednán na LK dne 24. 6. 2011.  

Odchází doc. Adámek. 

ad 5) Projednání návrhu změny Směrnice FAI doplňující Studijní a zkušební řád UTB.  

Návrh změny Směrnice FAI doplňující Studijní a zkušební řád UTB je vyvolán změnou 
v nadřazeném dokumentu a upřesnění článku 23 o uznávání části studia. Konkrétně se změny 
týkají termínů zápisu udělení zápočtu a zkoušky do IS STAG a termínu odsouhlasení zápisu 
v IS STAG studentem (čl. 11, odst. 7 a čl. 12, odst. 8). Zásadní změna se týká článku 23 - Uznání 
části studia. Uznávat se budou pouze zkoušky hodnocené A, B, C, a to 5 let od jejich 
absolvování. Tento bod platí pro studenty UTB i studenty jiných VŠ. K tomuto bodu proběhla 
diskuse. Tento materiál bude taktéž projednán na zasedání LK AS FAI dne 24. 6. 2011. 

Doc. Sysel vznesl připomínku k čl. 11 odst. 7 – udělení zápočtu zapíše vyučující do IS STAG do 

dvou pracovních dnů. Doc. Sysel dále navrhl sjednotit užívání pojmu učitel - vyučující. Doc. Sysel 
otevřel diskusi týkající se vypisování patřičného počtu termínů. 

Odchází Ing. Gerlich. 

Ad 6) Informace zástupce FAI ve Sněmu Rady vysokých škol.  

Dr. Matýsek stručně seznámil členy AS FAI s body jednání Sněmu Rady vysokých škol, které se 
konalo dne 19. 5. 2011 v pražském Karolinu.  

Podrobnější informace zaslal  Dr. Matýsek členům AS FAI elektronicky. 

Ad 7) Různé. 

Dne 21. 6. 2011 bude Bc. Sousedík skládat SZZ. Vzhledem k tomu, že nebude pokračovat 
v doktorském studiu a za předpokladu, že SZZ složí, bude nutné oslovit náhradníka do AS FAI 

z řad studentů Bc. Javoříka. Pokud by členství v AS FAI nepřijal, bude nezbytné vyhlásit 
doplňující volby do AS FAI.  

 

Předběžný termín příštího zasedání AS FAI je stanoven na 1. 7. 2011 v 9.00 hod v zasedací 

místnosti 51/606. 

 

Ve Zlíně dne 24. 6. 2011 
Zapsala: Monika Eliášová Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 

 


